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OPENBARE BESLUITENLIJST
GEMEENTERAAD  

20 JUNI 2023
Locatie: Raadzaal

Aanwezig de leden: Jaco Brand (SGP), Albert Brasser (SGP), Corné van Werkhoven (SGP), Jan Mark 
ten Hove (SGP), Eric Boersma (SGP), Wim van Krimpen (PvdA), Haci Erdogan (PvdA), René 
Zonnebeld (PvdA), Herman Verweij (VVD),  Stavros Barzas (VVD), Arco Strop (CDA), Erno Hartsuiker 
(CDA), André Ruikes (CDA), Jacco Schook (D66), Remco de Boer (D66), Jako Sterrenburg (CU), Bas 
Romeijn (CU)
Afwezig m.k.: Arjan Dekker (VVD), Tessa Stegman (D66)
Portefeuillehouders: Margreet de Deugd, Freek de Gier, Ramon Pardo Kruidenier, Marten Japenga 
Griffier: Ingrid de Gruijter 
Voorzitter: Jan Willem Boersma

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Deze gemeenteraad start met 
een in memoriam vanwege het overlijden van de heer Arend de Jong, oud raadslid van het 
CDA. 
Vervolgens haalt de voorzitter het overlijden aan van het dertienjarige meisje in het 
Lammetjeswiel.
Ook meldt de voorzitter de voortgang van de rechtszaak over de schietpartij bij 
zorgboerderij Tro Tardi.
De heer Ruikes kondigt een motie vreemd aan de orde van de dag aan, deze wordt als 
laatste punt op de agenda behandeld.
De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen verslag gemeenteraad d.d. 16 mei 2023

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

REGULIER

3 Inspreekrecht burgers

Mevrouw van 't Hof spreekt in op agendapunt 5, de raadsinformatiebrief Flexwonen. Dit 
agendapunt wordt aansluitend aan de inspraak behandeld.
Na de inspraak wordt de vergadering geschorst vanwege intimiderend gedrag en rumoer op 
de publieke tribune. Na beraadslaging door fractievoorzitters en voorzitter wordt de 
vergadering weer hervat.

4 Actualiteiten

Jaco Brand vraagt aandacht voor de veiligheid in het Lammetjeswiel, naar aanleiding van 
het noodlottig ongeval van vorige week. De voorzitter zegt toe om binnen twee weken terug 
te komen op dit onderwerp. 
Wim van Krimpen brengt complimenten over aan de Buitendienst in verband met de 
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opening van het hondenstrandje.

BESPREEKSTUKKEN

5 Flexwonen - Raadsinformatiebrief

Na schorsing wordt de vergadering hervat. Voorzitter en portefeuillehouder lichten het 
onderwerp kort toe en daarna start de behandeling in de raad. In commissieverband (6 juni) 
is alleen de eerste termijn doorlopen, vanwege tijdgebrek is de tweede termijn verdaagd 
naar de raadsvergadering. De raad reflecteert voornamelijk op de aspecten 
participatie/communicatie, flora/fauna, verdeling van de doelgroepen en vraagt naar een 
tijdpad. 
De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

6 Beleidsplan LHBTIQ+ 2023-2026 Gemeente Alblasserdam - Voorstel
• 1. het beleidsplan LHBTIQ+ 2023-2026 vast te stellen.

De SGP fractie dient een motie in op dit voorstel. 
De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op: dinsdag 20 juni 2023
Gehoord de beraadslaging, overwegende dat:

• Het uit het LHBTI-beleidsplan niet helder wordt wat de doelgroep is waarvoor het 
beleid geschreven is;

• Acties uit het vorige beleidsplan niet of nauwelijks opgevolgd zijn, zeer wel mogelijk 
door gebrek aan draagvlak van onderaf;

• De lokale overheid in het LHBTI-dossier sterk van bovenaf sturend te werk gaat en 
deze aanpak het gesprek met de samenleving in de weg staat;

• De samenleving zelf het gesprek kan voeren over LHBTI naar gelang de 
desbetreffende achterbannen dit nodig achten;

• De Alblasserdamse schaal en maat uit het oog verloren is doordat er verbinding 
wordt gelegd met organisaties als Radar, Movisie en COC;

• LHBTI een zeer gevoelig onderwerp is in de Alblasserdamse samenleving en 
verdere polarisatie en vervreemding nadrukkelijk op de loer liggen bij het 
instemmen met het voorliggende beleidsplan;

Verzoekt het college:

• Het voorliggende LHBTI-beleidsplan in te trekken;

• Een beleidsplan te schrijven waarbij de sociale veiligheid van alle 
Alblasserdammers uitgangspunt is;

• Op die manier te werken aan het verminderen van polarisatie, het versterken van 
draagvlak in de samenleving en het bevorderen van inclusiviteit;

En gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam: 

Jan Mark ten Hove (SGP)

ChristenUnie heeft een stemverklaring op het raadsvoorstel; de fractie is het eens met het 
beleidsplan behalve op het punt om op 11 oktober de regenboogvlag te hijsen. Het voorstel 
wordt met 12 stemmen voor en 5 stemmen tegen aangenomen.
De motie wordt met 5 stemmen voor en 12 stemmen tegen verworpen. 

7 Aanvraag uitvoeringskrediet Transferium Kinderdijk - Voorstel
• 1. Een uitvoeringskrediet van € 2.710.000,- excl. BTW beschikbaar te 
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stellen voor de aanleg van het Transferium Kinderdijk. 
• 2. In te stemmen met bijgevoegde begrotingswijziging. 
• 3. Geheimhouding op te leggen op bijlagen 2 en 3. Deze bevatten een 

kostenoverzicht. Openbaarheid schaadt de  economische belangen van de 
gemeente.

De fractie van het CDA dient gezamenlijk met de PvdA een motie in op het voorstel.
Motie Uitvoeringskrediet transferium Kinderdijk
Overwegende dat: 
• de realisatie van een Transferium voor het Wereld Erfgoed Kinderdijk (WEK) “onder oprit 
brug over de Noord” bijdraagt aan de doelstellingen die door de raad zijn vastgesteld; 
• deze doelstellingen met name betrekking hebben op het verkeer, zo kan de hoeveelheid 
verkeer over de dijk van Alblasserdam naar Kinderdijk worden beperkt, wordt de overlast 
van parkeren aan de dijk en in de omgeving van het WEK beperkt en wordt een gemakkelijk 
te bereiken beginpunt gecreëerd voor een bezoek aan het WEK. (Raadsvoorstel 14 
december 2021) 
• de kosten voor de realisatie van een transferium middels een huurovereenkomst worden 
betaald door de SWEK 
• het uitvoeringskrediet wordt aangevraagd via dit raadsvoorstel voordat de 
randvoorwaarden (zoals een sluitende business case) zijn ingevuld 
Verzoekt het college om, voordat de investering daadwerkelijk wordt gedaan: 
• een sluitende exploitatie business case te maken voor het transferium door het SWEK. 
Deze business case moet positief en realistisch zijn; ook zonder de bijdrage uit de verhuur 
van een deel van de parkeerplaatsen aan Fokker 
• een sluitende business case te maken voor het totale visitorsmanagement waarin ook het 
last mile vervoer (busje over de dijk) is geregeld door het SWEK 
• duidelijkheid te hebben over het onmogelijk maken van (gratis) parkeren nabij het WEK 
(met name het parkeerterrein van IHC) 
En gaat over tot de orde van de dag.
Ondertekend door Arco Strop (CDA) en Haci Erdogan (PvdA)
De motie wordt unaniem aangenomen.

De SGP fractie heeft een stemverklaring op het voorstel: De SGP steunt de inhoudelijke lijn 
van de portefeuillehouder. Er is toegezegd dat er een sluitende businesscase zou komen 
en die ligt er niet. Dit is de reden om tegen het voorstel te stemmen.
Het raadsvoorstel wordt met 12 stemmen voor (PvdA, VVD, CDA, D66, CU) en 5 stemmen 
tegen (SGP) aangenomen.

8 Vaststellen  Bestemmingsplan Parapluherziening wonen en parkeernormen - Voorstel
• 1. Het bestemmingsplan Parapluherziening wonen en parkeernormen 

bestaande uit de geometrisch bepaalde planobjecten zoals opgenomen in 
het GML bestand NL.IMRO.0482.bpwonen103-on01  met bijbehorende 
regels en plantoelichting, met topografische ondergrond BGT versie 21 sept 
2022, op basis van de zienswijzennota gewijzigd vast te stellen;

• 2. Indieners van de zienswijzen op de hoogte stellen per brief.

De wethouder zegt toe om de extra informatie (dwarsdoorsneden/tekening) toe te voegen 
aan de stukken.
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

9 Verklaring van geen bedenkingen ds. Toesplein 3 - Voorstel
• 1. een ontwerp-verklaring van geen bedenkingen af te geven voor het 

realiseren van een parkeergelegenheid
• 2. de verklaring na afloop van de zienswijzenprocedure definitief te 

verklaren op het moment dat blijkt dat er geen zienswijzen zijn ingediend.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.
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10 Verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam - Voorstel
• 1. De Verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam vast te 

stellen.

De PvdA dient een drietal moties in op het voorstel.

Motie 1: Aanpassen artikel 2.10.3 WMO-indicatie naar passend beschikken
Constaterende dat:
De verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam maakt melding in Artikel 
2.10.3 van een herindicatie als de beschikkingsperiode afloopt. 2 jaar na afgifte 
beschikking  zal er een herindicatie plaats vinden. Hierbij dienen dezelfde stappen als bij de 
eerste indicatie te worden doorlopen. Volgens de berichtgeving van 4 april 2023 
verschenen op Skipr, werken drie gemeenten (te weten Maastricht, Rotterdam en Stichtse 
Vecht) niet meer met een WMO-indicatie voor bepaalde tijd;

 Overwegende dat:

• Een WMO indicatie voor onbepaalde tijd de inwoners, gemeente en CAK veel 
administratieve rompslomp en tijd scheelt;

• De aanvraag voor verlening van de WMO indicatie voor de aanvrager daarnaast 
een flinke belasting is en voor veel stress zorgt;

• Deze stress gaat er met name over, dat de aanvrager steeds zijn/haar verhaal moet 
vertellen/ herbeleven en tevens in onzekerheid zit of een indicatie opnieuw wordt 
verlengd en op welke wijze;

• De situatie en gesteldheid van de geïndiceerde in de tijd, 95% van de gevallen 
alleen maar achteruit zal gaan.

 Van mening zijnde dat:

• Het bestuur inzet op het verhogen van vertrouwen van onze inwoners;

• Vertrouwen wensen en vertrouwen geven, hand in hand gaan; 

• Inwoners niet als potentieel fraudeur benaderd dienen te worden;

• De beperking waarop een reeds afgegeven WMO-indicatie is gebaseerd, niet beter 
doorgaans zelfs slechter kan worden;

• Ervan uitgaande dat degene die de indicatie doet, dermate kennis van zaken 
heeft/moet hebben om te kunnen beoordelen of een aanvraag voor onbepaalde tijd 
gerechtvaardigd is;

• De aanvrager bij verslechtering, zelf een melding voor meer/hogere voorziening kan 
inzetten;

• De Hulpvraag sturend zou moeten zijn en niet een administratieve regel;

 Roept het college op om:

• Indicaties via een passende beschikking in te voeren en zover deze al wordt 
gehanteerd officieel te maken. Hierbij het landelijk beleid aan te sluiten; 

• Dit voor Alblasserdam in te voeren, een regeling voor mensen met een stabiele 
levenslange en/of levens brede beperking – waarbij niet onnodig gevraagd wordt 
om herhaaldelijk aan te tonen dat hun situatie ongewijzigd is, inclusief een 
desgewenst evaluatiemoment;

• Binnen de GR Sociaal te pleiten voor een soort gelijke regeling;

• Voor die groep waarbij bij de indicatie verwacht kan worden dat er een verbetering 
in de beperking kan plaats vinden de termijn van herindicatie te behouden.

 En gaat over tot de orde van de dag.
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Getekend door Wim van Krimpen (PvdA), André Ruikes (CDA), Jacco Schook (D66)

Motie 2: Behouden van de oude regeling voor vergoeden eigen auto opnemen in de 
verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam
Constaterende dat:
De verordening maatschappelijke ondersteuning Alblasserdam maakt melding in Artikel 
4.8.2 van een maximaal aantal kilometers, t.w. maximaal 1500 kilometer per jaar, die een 
cliënt in staat stelt zich ter compensatie van de beperking zich lokaal te verplaatsen.
Er wordt voorgesteld de regeling van toepassing te laten zijn voor cliënten die nu gebruik 
maken van de vergoeding voor eigen auto. De motivatie hierbij is dat deze vervoerskosten 
onderdeel zouden zijn van de algemeen gebruikelijke kosten die bij een regulier huishouden 
horen. 
In de beantwoording naar aanleiding van de inbreng van de Regionale Adviesraad WMO 
Drechtsteden, die adviseert de maatregel niet in te laten gaan, stelt de SDD: “Gezien de 
geringe doelgroep, de zware problematiek én de onevenredig zware impact die deze 
maatregel zou hebben, willen we meegaan in uw advies en een vervoersvergoeding voor 
deze groep in stand houden.” Vervolgens stelt de SDD een aanzienlijke verslechtering voor 
van de regeling.

Overwegende dat:

• De indicering voor vergoeding voor gebruik van een eigen auto niet veel voorkomt;

• Het hier veelal dure aangeschafte rolstoelbussen betreft, aangeschaft voor een kind 
of jong volwassene die veelal handelings intensieve begeleiding nodig heeft;

• De cliënt niet in een gewone taxi vervoerd kan worden;

• De cliënt altijd begeleiding nodig heeft;

• Het advies van de Regionale Adviesraad Drechteden ook aangeeft  deze regeling 
terug te draaien naar de oude situatie en derhalve ook geen maximale kilometers 
(1500 km per jaar) te hanteren

Van mening zijnde dat:

• De gestelde 1500 kilometer per jaar een aanslag is op de vrijheid van functioneren 
van de geïndiceerde en deze regel niet gold in de oude situatie 

• Bij een dagelijks schoolbezoek in bijvoorbeeld Rotterdam of Dordrecht en 
regelmatige bezoeken van medisch specialisten de maximaal 1500 kilometer na 
slechts twee a drie maanden verbruikt zal zijn. 

(Alblasserdam – Rotterdam vv 255 dagen per jaar is 34 km per dag is 722 km per maand  | 
Alblasserdam – Dordrecht vv 255 dagen per jaar is 28 kilometer per dag is 595 kilometer 
per maand);

• Alternatieve mogelijkheden van vervoer moeilijk zal zijn en zeer kostbaar uit zal 
vallen, denk hier aan leerlingen vervoer of Drecht-Hopper;

• De Drechtsteden Hopper onvoldoende functioneert doordat Stroomlijn de 
organisatie niet op een goed kwalitatief pijl weet te brengen:

• Het openbaar vervoer zeer slecht dan wel onvoldoende functioneert ten aanzien 
van het vervoer van mensen met een handicap.

Roept het college op om:

• Voor Alblasserdam binnen de GR Sociaal de voorgestelde regeling voor vergoeding 
voor eigen auto te schrappen en het oude bedrag van de regeling t.w. € 982,99 van 
de oude regeling aan te houden.

• De € 982,99 dient herleidbaar te worden gemaakt met een verklaarbare 
onderbouwing. Zodat het “waarom dit bedrag” is verklaard. (wettelijk noodzakelijk.) 

• In de GR Sociaal te bepleiten de voorgestelde regeling voor vergoeding voor eigen 
auto te schrappen, het bedrag van de oude regeling aan te houden en herleidbaar 
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te verklaren, deze ter goedkeuring aan de gemeenteraden te Drechtsteden te 
overleggen. 

En gaat over tot de orde van de dag.
Getekend door Wim van Krimpen (PvdA) en André Ruikes (CDA)

Motie 3:De termijn van toekenning van de maatwerkvoorziening van melding tot 
besluit differentiëren per type aanvraag
Constaterende dat:
De huidige gang van zaken is dat de termijn van aanmelding van alle 
maatwerkvoorzieningen met als stappen, Melding, Onderzoek, Verslag, Aanvraag, Besluit 
en vervolgens het realiseren van de maatwerkvoorziening een periode van 8 weken omvat. 
Hier geen echte prikkel in zit om een maatwerkvoorziening in een acceptabele tijd te 
organiseren voor de cliënt. 
Na deze 8 weken het realiseren van de maatwerkvoorziening plaats vindt wat derhalve ook 
nog zijn tijd zal kosten.

Overwegende dat:

• Er maatwerkvoorzieningen zijn die simpel zijn te indiceren:

• Er maatwerkvoorzieningen zijn die veel onderzoek en communicatie momenten 
hebben om een juiste en goede indicering te geven;

• Het melden van een maatwerkvoorziening maar al te vaak in  een noodsituatie 
gebeurt. Daarmee vaak te laat, maar wel zeer nodig; 

Van mening zijnde dat:

• De cliënt een snelle service, dus beslissing mag verwachten indien de aanvraag 
een eenvoudige indicatie betreft: Voorbeelden: Rolstoel, hopper, huishoudelijke 
hulp etc)

• De cliënt een vakkundig advies dient te krijgen bij een gecompliceerde melding; 
Voorbeelden: huisaanpassing, PGB huishoudelijke hulp in combinatie met 
verzorging, etc) 

Roept het college op om:

• Voor Alblasserdam, per type of groepstype melding een aparte termijn van melding 
tot besluit te maken en deze ter goedkeuring aan de gemeenteraad van 
Alblasserdam te overleggen. 

En gaat over tot de orde van de dag.
Getekend door Wim van Krimpen (PvdA) en André Ruikes (CDA)

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.
Motie 1 (Passend beschikken) wordt met 13 stemmen voor (PvdA, D66, CDA, SGP) en 4 
stemmen tegen (CU en VVD) AANGENOMEN.
Motie 2 (oude regeling vergoeding eigen auto) wordt unaniem AANGENOMEN.
Motie 3 (termijn toekenning maatwerkvoorziening) wordt met 3 stemmen voor (PvdA) en 14 
stemmen tegen (SGP, VVD, CDA, D66, CU) VERWORPEN.

HAMERSTUKKEN

11 Vervolg bestemmingsplan "Alblasserdam, nabij Oostkinderdijk 9" (Bockhorn) - 
Voorstel

• 1. De opgelegde geheimhouding op het raadsmemo inzake "vervolg de 
Bockhorn" van wethouder De Gier, d.d. 23 mei 2023, op te heffen;

• 2. Het raadsbesluit d.d. 21 december 2021 en 1 februari 2022, tot het niet 
vaststellen van het bestemmingsplan "Alblasserdam, nabij Oost Kinderdijk 
9", in te trekken;
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Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

12 Raadsvoorstel ontheffing woonplaatsvereiste wethouder - Voorstel
• 1. Wethouder M. Japenga ontheffing van het woonplaatsvereiste te 

verlenen vanaf 2 juni 2023 tot 2 juni 2024.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

13 Zienswijze Jaarrekening 2022, herziene begroting 2023 en 2024 GR DG&J - Voorstel
• 1. de opgestelde zienswijze inzake de jaarrekening 2022, herziene 

begroting 2023 en herziene begroting 2024 van GR Dienst Gezondheid en 
Jeugd indienen.

De PvdA zal tijdens de behandeling van de Perspectiefnota dit onderwerp in de bijdrage 
benoemen.
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

14 Kansrijk Alblasserdam - Voorstel
• 1. Beschikbaar stellen van de gemeentelijke bijdrage van € 150.000,-- 

verdeeld over 4 jaren.
• 2. De financiële mutaties voor het jaar 2023 te verwerken in de 1e burap 

2023 ten laste van het geraamde voordelige resultaat
• 3. De financiële mutaties voor 2024-2026 opnemen in de Perspectiefnota 

2024

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

15 Versterking van Stichting De Sociale Basis en Het Brughuis - Voorstel
• 1. Een bedrag van € 100.000,- beschikbaar te stellen als aanvulling op de 

reeds verleende subsidie van stichting De Sociale Basis ter versterking van 
het lokale veld en daarmee het Brughuis in 2023. Van deze aanvullende 
subsidie  50%, oftewel € 50.000,-, te dekken uit de Brede Spuk 2023-2026. 
Hierdoor zal de totale subsidie aan stichting De Sociale Basis voor het jaar 
2023 € 734.645,- bedragen. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

16 Versterking en uitbreiding Jeugdhulp naar Voren 2023 Stichting Jeugdteams 
Alblasserdam - Voorstel

• 1. een bedrag van €107.280,- beschikbaar te stellen als aanvulling op de 
reeds verleende begrotingssubsidie van Stichting Jeugdteams voor de 
versterking en uitbreiding van Jeugdhulp naar Voren. Hierdoor zal de totale 
begrotingssubsidie aan Stichting Jeugdteams Zuid-Holland Zuid voor het 
jaar 2023 €1.793.456,- bedragen.

René Zonnebeld verwijst naar de stukken met cijfers (Dashboard) en vraagt wat deze 
betekenen voor de toekomst en of de portefeuillehouder de raad hierin kan meenemen. Dit 
wordt door de wethouder bevestigd.
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

17 Zienswijzes financiële stukken en aangepaste verordeningen GR Sociaal - Voorstel
• 1. in te stemmen met het indienen van bijgevoegde zienswijze over de 

financiële stukken van de GR Sociaal: jaarrekening 2022, voorjaarsbrief 
2023 en begroting 2024-2027 van de GR Sociaal en jaarrekening 2022 van 
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Drechtwerk.
• 2. in te stemmen met het indienen van bijgevoegde zienswijze over de 

aanpassingen in de financiële verordening en de aanpassingen in de 
controleverordening van de GR Sociaal. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

18 Zienswijze 1e begrotingswijziging 2023 en ontwerpbegroting 2024 SVHW - Voorstel
• 1. Geen zienswijze te geven op de eerste begrotingswijziging 2023 van 

SVHW.
• 2. Geen zienswijze te geven op de ontwerpbegroting 2024 van SVHW.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

19 Vaststelling eerste wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2023 - Voorstel
• 1. Toestemming verlenen aan het college voor het vaststellen van de eerste 

wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2023. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

20 Zienswijze begroting 2024 en resultaatbestemming jaarrekening 2022 
Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid - Voorstel

• 1. Geen zienswijze in te dienen op de begroting 2024 van de 
Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid

• 2. Geen zienswijze in te dienen op de resultaatbestemming van de 
jaarrekening 2022 van de Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

21 Raadsvoorstel jaarstukken 2022 en zienswijze ontwerpbegroting 2024 VRZHZ - 
Voorstel

• 1. Kennis te nemen van de jaarstukken 2022 van de Veiligheidsregio Zuid-
Hollland Zuid.

• 2. Geen zienswijze te geven op de bestemming van het jaarresultaat 2022 
van de Veiligheidsregio Zuid-Holland Zuid.

• 3. Bijgevoegde zienswijze over de ontwerpbegroting 2024 van de 
Veiligheidsregio Zuid-Holland Zuid in te dienen.

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

22 Huisvestingsverordening 1e wijziging - Voorstel
• 1. de Huisvestingsverordening gemeente Alblasserdam 2022, 1e wijziging 

vast te stellen

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

23 Wijziging Verordening werk en inkomen (eerste wijziging) - Voorstel
• 1. In te stemmen met de Verordening tot wijziging van de verordening Werk 

en Inkomen gemeente Alblasserdam, (eerste wijziging)

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

24 Wijziging alleenrechtverordening Stichting Leerwerkbedrijf Smile - Voorstel
• 1. Verordening alleenrecht Stichting Leerwerkbedrijf Alblasserdam 2023 
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vast te stellen. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

25 Raadsvoorstel De Vang - Voorstel
• 1. Het voorliggende ontwerp van De Vang vast te stellen. 
• 2. Ten behoeve van het vastgestelde ontwerp van De Vang een aanvullend 

uitvoeringskrediet van € 1.031.000 beschikbaar te stellen. 
• 3. Het krediet klimaatadaptieve maatregelen reconstructies van 2023 te 

verlagen van € 1.500.000 naar € 1.400.000. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

INGEKOMEN STUKKEN

26 Doorlopende lijst ingekomen stukken

De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt afgedaan zoals voorgesteld.

27 Preventie- en handhavingsplan Alcohol - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

28 Stand van zaken Woon(zorg)visie en bijsturing van het proces - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

29 Beantwoording vraag over status glasvezelaanleg - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

30 Rapportage fase 1 onderzoek Maatschappelijk Vastgoed  - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

31 Regio deal stand van zaken - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

32 Conceptaanvraag omgevingsvergunning Parallelweg 5-7 Fatimakerk - 
Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

33 Concretisering jaarplan duurzaamheid 2023 - Raadsinformatiebrief

Jako Sterrenburg geeft naar aanleiding van punt 33, Concretisering jaarplan duurzaamheid 
aan uit te zien naar de bijeenkomst voor informatie en opinie over duurzaamheid in het 
najaar. Naar aanleiding van punt 37 vraagt Jako Sterrenburg of het mogelijk is om 
waterpunten te installeren in het dorp. 
Albert Brasser roept het college naar aanleiding van punt 33 op om ambities te blijven laten 
zien.
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34 Jaarverslag gemeentearchivaris 2022 - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

35 Raadsinformatiebrief ENSIA-verantwoording 2022 - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

36 Toezichtinformatie/jaarverslag kinderopvang 2022 - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

37 JOGG-aanpak 2022-2026 - Raadsinformatiebrief

Naar aanleiding van punt 37 vraagt Jako Sterrenburg of het mogelijk is om waterpunten te 
installeren in het dorp. André Ruikes is enthousiast over het plan en René Zonnebeld stelt 
voor om deze RIB in de raadsronde van september inhoudelijk te agenderen.

SLUITING

38 Sluiting

Het CDA dient met de PvdA, D66 en CU een motie vreemd aan de orde van de dag in: 
Aansprakelijkheidsstelling DuPont/Chemours en bescherming gezondheid van 
omwonenden van industrie
Overwegende:

• de Onderzoeksraad voor Veiligheid op 13 april een rapport gepubliceerd heeft met 
als conclusie dat de gezondheid van omwonenden van industrie een betere 
bescherming verdient door bedrijven, lokale overheden en omgevingsdiensten. Een 
van de onderzochte bedrijven is Chemours.

•  Voor omwonenden telt wat de gevolgen zijn van de blootstelling aan schadelijke 
stoffen van uitstoot. Deze blootstelling moet volgens de Raad vertrekpunt zijn voor 
alle partijen. Dit is extra belangrijk bij stoffen die niet natuurlijk afbreken in de 
omgeving want die blootstelling kan lang voortduren. Dat betekent dat vaker en 
meer systematisch moet worden vastgesteld waaraan omwonenden precies 
worden blootgesteld en welke gezondheidsrisico’s dat met zich meebrengt.

•  De gemeenten Dordrecht, Sliedrecht Papendrecht en Molenlanden het bedrijf 
DuPont/ Chemours aansprakelijk hebben gesteld voor de vervuiling, de uitstoot van 
PFAS op onze leefomgeving. Een uitspraak van de rechter wordt verwacht op 27 
september. 

• Uit de uitzending van Zembla , onderzoek door de pers ( NRC ) gebleken is dat 
DuPont/Chemours al jaren geleden op de hoogte was van de gevaren van PFAS. 

• Deze stoffen PFAS en GenX niet thuis horen in het milieu, niet in ons water niet in 
onze bodem en niet in ons voedsel.

 Verzoekt het college om:

• Te onderzoeken op welke gronden Alblasserdam zelf Du Pont/ Chemours 
aansprakelijk kan stellen voor de schade ontstaan door de vervuiling met PFAS en 
Gen X. De uitspraak van de rechter in de aansprakelijkheidsstelling van 
DuPont/Chemours door Dordrecht, Papendrecht Sliedrecht en Molenlanden kan 
daarbij een rol spelen.

• In  het overleg met de omgevingsdienst van de provincie Zuid Holland alles in het 
werk te stellen om de uitstoot van GenX door Chemours op 0%  te krijgen.
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•  Om bij vergunningverlening uitbreidingsplannen en contacten met bedrijven in 
Alblasserdam de conclusie van de raad voor de veiligheid over te nemen namelijk 
te stellen dat de bescherming van de gezondheid van onze inwoners voorop moet 
staan bij alle activiteiten van deze bedrijven. En de bedrijven daarop toetsen en 
controleren.

• Afspraken te maken met de omgevingsdienst en GGD om vaker en systematischer 
vast te stellen waaraan omwonenden precies worden blootgesteld en welke 
gezondheidsrisico’s dat met zich meebrengt.

 En gaat over tot de orde van de dag.
Getekend door André Ruikes (CDA), PvdA, D66, CU

De motie wordt met algemene stemmen aangenomen.

De voorzitter meldt bij de sluiting van de vergadering dat griffiemedewerker Senna Geurts 
cum laude is geslaagd en feliciteert haar namens de raad. Verder staat de voorzitter kort stil 
bij het begin van de vergadering, waarbij veel inwoners aanwezig waren. Media hebben hier 
al (landelijk) aandacht aan gegeven. Belangrijk om de contacten met mensen uit de buurt 
goed te onderhouden. 
De voorzitter sluit de vergadering om 0.00 uur.


